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AktualityÚvodník

Vážení spoluobčané.
Jaro je tady. Bledulky a  sněženky se 

pyšní svými korunkami už i na severních 
stráních, ptáčci štěbetají tak nějak vesele-
ji a představte si, setkala jsem se i  s bod-
nutím od včelky. Ano, příroda se konečně 
probouzí.

A to je ten pravý čas vyšlápnout si s tu-
risty na některý z  nabízených pochodů, 
vzít do ruky koště nebo zabořit ruce do 
kypré hlíny. Otvírají se hrady a  zámky, 
osychá cyklostezka a  ve vzduchu je nová 
energie. Vy ji necítíte? Ochotníci hrají 
divadlo, zpěváci jarně zpívají, chovatelé 
pořádají festival, šermíři a  sportovci bu-
dou pálit čarodějnice a všichni se sejdeme 
u Stavění máje (no tak velký park zase ne-
máme). To jsem zcela jistě nevyjmenovala 
všechny akční spolky naší vesnice.

Ale pozor, nezapomeňte pro samou zá-
bavu přihlásit děti do základní i mateřské 
školy. Letos se zápisy od let minulých ča-
sově liší.

Dále končí lhůta pro placení poplatků 
za odpad a  také se můžete seznámit se 
schváleným rozpočtem obce na rok 2017. 
V  našich DN ještě najdete kromě pravi-
delných rubrik spoustu jiných zajímavých 
článků a témat.

Závěrem bych vám chtěla popřát hezké 
prožití jara, veselé Velikonoce a příjemné 
volné dny státních svátků.

Dita Hasíková

www.dolnidobrouc.cz

Zastupitelstvo schválilo 
rozpočet pro rok 2017

Na svém zasedání 22. 2. 2017 schválilo zastupitelstvo obce rozpočet obce pro rok 2017. 
Více informací naleznete v článku starosty obce na další straně. 

Územní plán Dolní Dobrouč
Obec Dolní Dobrouč, dle usnesení č. 20 za-
stupitelstva obce ze dne 23.11.2016, zahájila 
přípravné práce k  pořízení nového „Územ-
ního plánu Dolní Dobrouč“, který v souladu 
s požadavky zákona č. 183/2006 Sb. (staveb-
ní zákon) ve znění pozdějších předpisů na-
hradí v současnosti platnou územně pláno-
vací dokumentaci „Územní plán obce Dolní 
Dobrouč“. K  novému územnímu plánu je 
možné podat náměty a připomínky k  řeše-
ní územního plánu, týkající se rozvoje obce, 
a dále případné požadavky ze strany vlastní-
ků nemovitostí na využití území. 
Připomínky a návrhy je nutné podat písem-
ně se zákresem v katastrální mapě s vyznače-
nou zájmovou lokalitou a stručným popisem 
předpokládaného záměru. Pro snadnější 
komunikaci je nutné uvést do žádosti emai-
lovou adresu a  telefonní číslo. Pro žádost 
je možné využít formulář, který je k dispo-
zici v  kanceláři zdejšího stavebního úřadu 
v úřední dny.

Podání žádosti o  zařazení pozemků do 
územního plánu nezakládá obci Dolní 
Dobrouč povinnost toto učinit. Náměty, 
připomínky a  požadavky budou předány 
pořizovateli a  zpracovateli územního plánu 
a budou zhodnoceny v souladu se stavebním 
zákonem v rámci pořízení územního plánu.
 

Žádosti a další písemné podněty budou 
shromažďovány do 30. 9. 2017.

V  letošním roce proběhnou přípravné prá-
ce včetně zpracování a  projednání návrhu 
zadání územního plánu, během roku 2018 
a 2019 se předpokládá projednání vlastního 
návrhu územního plánu.
K jednotlivým krokům projednání územní-
ho plánu bude veřejnost přizvána v souladu 
s ustanoveními stavebního zákona; jednotli-
vé fáze budou oznamovány veřejnou vyhláš-
kou, je nutné sledovat informace na úřední 
desce obce Dolní Dobrouč.
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Plány pro rok 2017
Vážení spoluobčané,
dovolte mi, abych vás seznámil s  plány akcí 
pro letošní rok. Největší letošní investiční akcí 
bude bezpochyby rekonstrukce – stavební 
úpravy budovy ZŠ - II. st. Akce by měla pro-
bíhat od června do září tohoto roku. Financo-
vání bude zajištěno z rezervy rozpočtu minu-
lých let, bankovním úvěrem a dotací Státního 
fondu životního prostředí. Předmětem tohoto 
záměru je realizace kompletního zateplení bu-
dovy II. stupně ZŠ v  Dolní Dobrouči, včetně 
výměny otopného systému, osvětlení a instala-
ce vzduchotechniky. Bude se jednat o výměnu 
oken a dveří, zateplení fasády, soklu a podlahy 
půdy, dále o  nové rozvody otopné soustavy 
a  výměnu stávajících radiátorů včetně insta-
lace inteligentního systému regulace otopné 
soustavy a  instalaci 2 záložních plynových 
kotlů jako bivalentního zdroje k  původnímu 
tepelnému čerpadlu. Stávající zastaralá světla 
budou demontována, nahrazena a  doplněna 
světly novými a úspornými. Jsme si plně vědo-
mi, že akce bude velice komplikovaná s ohle-
dem na zajištění řádné výuky v  ZŠ a  bude 
vyžadovat součinnost a  koordinaci s  perso-
nálem ZŠ. Souběžně s akcí chceme vybudovat 
odborné učebny chemie, přírodovědy, dílen, 
úpravu učebny výpočetní techniky a  změny 
dispozičního uspořádání sborovny, ředitelny 
a kanceláře ekonomky. V současné době probí-
há výběrové řízení na dodavatele této akce. Na 
akci bude navazovat přesunutí přechodu pro 
chodce přímo proti hlavnímu vchodu do školy, 
nový chodník u hlavní silnice, venkovní osvět-
lení při vstupu do hlavní budovy a tělocvičny. 
Další akcí bude „Parkoviště u  D-centra“ pro 
parkování osobních aut a  navazujícím chod-
níkem k  obecnímu bytovému domu čp. 371 
a veřejné osvětlení. Od této akce si slibujeme 
bezpečný průjezd vozidel na navazující místní 
komunikace. 

Budeme realizovat dlouhodobě slibovanou 
„Opravu chodníku nad potokem“ od mostu ke 
společnosti Silyba po odbočku do uličky „Na 
strouze“. Tato akce bude probíhat v součinnos-
ti s opravou povrchu hlavní silnice II/313. Na 
tuto akci chceme získat dotaci, aby nám co nej-
méně zatížila obecní rozpočet.

Za významnou akci je považováno „Zatep-
lení a  výměna oken bytových domů čp. 444, 
445 a  371“. Realizace proběhne od dubna do 
července tohoto roku. Finančně nám pomůže 
dotace z programu IROP. Je naplánována vý-
měna oken na bytovém domě čp. 374 „Špitál“. 
V  rámci zvýšení bezpečnosti jsme objednali 
signalizaci měření rychlosti s  umístěním na 
bytovém domě čp. 316 ve směru od Horní 
Dobrouče. Rozšíříme parkoviště u ZŠ směrem 
k tělocvičně, aby byla zajištěna dostatečná ka-
pacita parkovacích míst, neboť bude zrušeno 
parkování před ZŠ. 

V rámci dokončení II. etapy kanalizace bu-
dou realizovány 4 domovní čerpací stanice. 
Současně bylo objednáno zpracování projek-
tové dokumentace kanalizace pro místní část 
Horní Dobrouč a Lanšperk. Rádi bychom za-
vedli nový vodovod na hřbitov v  Lanšperku. 
Dokončíme opravu izolace na budově čp. 446, 
kde sídlí zdravotní středisko dětského lékaře 
a  stomatologie. V  rámci údržby zeleně bude 
provedena prořezávka stromů na cestě ke hřbi-
tovu v Dolní Dobrouči. V budově domu s pe-
čovatelskou službou je objednána pokládka 
lina na chodbu v přízemí.

Samostatnou kapitolou je rekonstrukce 
a oprava povrchu hlavní silnice II/313 v úse-
ku od „Rajnetova kopečku“ po firmu ADOR. 
Akci bude realizovat Pardubický kraj. Pro nás 

to znamená provést souběžně opravy chod-
níků technickou četou a  zajistit nové veřej-
né osvětlení v  centru obce, které je nezbytné 
s  ohledem na úpravu křižovatky a přechodů 
pro chodce. Tato akce bude vyžadovat výrazná 
dopravní omezení, a proto si vás dovoluji po-
žádat o toleranci a pochopení. 

Samozřejmostí je zajištění běžné údržby ze-
leně, úklidu včetně úklidu místních komuni-
kací a dalších běžně prováděných činností.

Akcí je naplánováno opravdu hodně, ale 
věřím, že se nám je podaří úspěšně zvládnout. 

Detailní informace o  předpokládaných fi-
nančních výdajích na jednotlivé akce a  další 
běžné standardní výdaje naleznete ve schvále-
ném rozpočtu obce pro rok 2017.

Pavel Šisler, starosta obce
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z  13. zasedání Zastupitelstva obce Dolní 
Dobrouč, které se konalo 
dne 22. února 2017 v  hasičské zbrojnici 
v Dolní Dobrouči

1. ZO určuje ověřovateli zápisu a členy ná-
vrhové komise Mgr. Zdeňku Krejčovou a Ma-
rii Kovářovou. 
[Výsledek hlasování: PRO - 13, PROTI - 0, 
ZDRŽEL SE - 0, NEHLASOVAL – 0] Usne-
sení bylo PŘIJATO

2. ZO schvaluje návrh programu jednání 
v předloženém znění.
[Výsledek hlasování: PRO - 13, PROTI - 0, 
ZDRŽEL SE - 0, NEHLASOVAL – 0] Usne-
sení bylo PŘIJATO

3. ZO schvaluje práci rady obce za období 
od 15.11.2016 do 13.02.2017. 
[Výsledek hlasování: PRO - 13, PROTI - 0, 
ZDRŽEL SE - 0, NEHLASOVAL – 0] Usne-
sení bylo PŘIJATO

4. ZO schvaluje prodej pozemku a zřízení 
práva stavby na pozemkové parcele parcelní 
číslo 2931/23 o výměře 774 m2 v katastrálním 
území Dolní Dobrouč, pro výstavbu rodinné-
ho domu v  lokalitě „Havlův palouk“, manže-
lům Luďkovi a  Lence Jansovým, oba bytem 
Dolní Dobrouč čp. 578, za kupní cenu 420,00 
Kč/m2 a podle schválených „Pravidel“ prodeje 
pozemků v zastupitelstvu obce dne 12. 2. 2014, 
usnesením č. 5 pro lokalitu Havlův palouk. 
Dále kupující uhradí částku 60.000,00 Kč za 
vybudované přípojky inženýrských sítí k pře-
váděné parcele. Kupující bere na vědomí, že 
pozemek p. č. 2931/23 v k. ú. Dolní Dobrouč 
je zatížen věcným břemenem pro účely zříze-
ní, provozu, údržby, oprav zařízení distribuční 
soustavy – kabelových pojistkových pilířů, pro 
firmu ČEZ Distribuce a. s.
[Výsledek hlasování: PRO - 13, PROTI - 0, 
ZDRŽEL SE - 0, NEHLASOVAL – 0] Usne-
sení bylo PŘIJATO

5. ZO schvaluje prodej pozemku a zřízení 
práva stavby na pozemkové parcele parcelní 
číslo 2931/22 o výměře 760 m2 v katastrálním 
území Dolní Dobrouč, pro výstavbu rodinné-
ho domu v lokalitě „Havlův palouk“, do podí-
lového spoluvlastnictví panu Petru Havlovi, 
bytem Tylova čp. 960, Žamberk, a  paní Janě 
Hřebíčkové, bytem Habrmanova čp. 1895, 
Česká Třebová, za kupní cenu 420,00 Kč/m2 
a  podle schválených „Pravidel“ prodeje po-
zemků v  zastupitelstvu obce dne 12. 2. 2014, 
usnesením č. 5 pro lokalitu Havlův palouk. 
Dále kupující uhradí částku 60.000,00 Kč za 
vybudované přípojky inženýrských sítí k pře-
váděné parcele. Kupující bere na vědomí, že 
pozemek p. č. 2931/22 v k. ú. Dolní Dobrouč 
je zatížen věcným břemenem pro účely zříze-
ní, provozu, údržby, oprav zařízení distribuční 

soustavy – kabelových pojistkových pilířů, pro 
firmu ČEZ Distribuce a. s. 
[Výsledek hlasování: PRO - 13, PROTI - 0, 
ZDRŽEL SE - 0, NEHLASOVAL – 0] Usne-
sení bylo PŘIJATO

6. ZO souhlasí s  vydáním územního roz-
hodnutí ke scelení pozemků: parcelní číslo 
2931/13 a  parcelní číslo 2931/14 v  katastrál-
ním území Dolní Dobrouč v  lokalitě Havlův 
palouk, a to pro umístění jednoho rodinného 
domu na těchto sloučených pozemcích.
[Výsledek hlasování: PRO - 13, PROTI - 0, 
ZDRŽEL SE - 0, NEHLASOVAL – 0] Usne-
sení bylo PŘIJATO

7. ZO schvaluje prodej a  zřízení práva 
stavby na pozemkové parcele p. č. 2931/13 
o výměře 781 m2 a p. č. 2931/14 o výměře 847 
m2 v  katastrální území Dolní Dobrouč, které 
budou sloučeny pro výstavbu jednoho rodin-
ného domu, manželům Ing. Tomáši Kubové-
mu, bytem Jilemnického čp. 162, Ústí nad Or-
licí a Bc. Adéle Kubové, bytem Dolní Dobrouč 
čp. 570, za kupní cenu 420,00 Kč/m2 a  podle 
schválených „Pravidel“ prodeje pozemků v za-
stupitelstvu obce dne 12. 2. 2014, usnesením 
č. 5 pro lokalitu Havlův palouk. Dále kupující 
uhradí částku 2 x 60.000,00 Kč za vybudované 
přípojky inženýrských sítí k  převáděným po-
zemkům: p. č. 2931/13 a p. č. 2931/14 v k. ú. 
Dolní Dobrouč a částku ve výši 50.000,00 Kč za 
sloučení dvou zasíťovaných pozemků. Kupující 
bere na vědomí, že pozemky p. č. 2931/13 a p. 
č. 2931/14 v k. ú. Dolní Dobrouč jsou zatíženy 
věcným břemenem pro účely zřízení, provozu, 
údržby, oprav zařízení distribuční soustavy – 
kabelových pojistkových pilířů, pro firmu ČEZ 
Distribuce a. s.
[Výsledek hlasování: PRO - 13, PROTI - 0, 
ZDRŽEL SE - 0, NEHLASOVAL – 0] Usne-
sení bylo PŘIJATO

8. ZO schvaluje prodej pozemkových par-
cel: parcelní číslo 1864/5 o výměře 12 m2, par-
celní číslo 1864/10 o výměře 194 m2 a parcelní 
číslo 1864/11 o  výměře 19 m2 v  katastrálním 
území Dolní Dobrouč, panu Tomáši Kolo-
mému, bytem Dolní Dobrouč čp. 320 a záro-
veň od pana Kolomého vykupuje pozemkové 
parcely: parcelní číslo 1864/18 o  výměře 12 
m2, parcelní číslo 4271/11 o  výměře 101 m2, 
parcelní číslo 4271/14 o výměře 100 m2, par-
celní číslo 4271/16 o výměře 224 m2 v katast-
rálním území Dolní Dobrouč (cesta k lokalitě 
„Kočtina“), za vzájemně dohodnutou kupní 
cenu 70,00 Kč/m2. Náklady za vklad smlouvy 
do katastru nemovitostí uhradí smluvní strany 
společně, každá jednu polovinu.
[Výsledek hlasování: PRO - 13, PROTI - 0, 
ZDRŽEL SE - 0, NEHLASOVAL – 0] Usne-
sení bylo PŘIJATO

9. ZO schvaluje výkup pozemkových par-

cel: parcelní číslo 1864/9 o výměře 29 m2 a par-
celní číslo 4271/13 o výměře 176 m2 v katast-
rálním území Dolní Dobrouč (cesta k lokalitě 
„Kočtina“), od manželů Vincence a Marie Ma-
říkových, oba bytem Dolní Dobrouč čp. 367, 
za kupní cenu 70,00 Kč/m2. Kupující uhradí 
veškeré náklady spojené s převodem pozemků
[Výsledek hlasování: PRO - 13, PROTI - 0, 
ZDRŽEL SE - 0, NEHLASOVAL – 0] Usne-
sení bylo PŘIJATO

10. ZO bere na vědomí rozpočtovou změnu 
č. 7/2016. 
[Výsledek hlasování: PRO - 13, PROTI - 0, 
ZDRŽEL SE - 0, NEHLASOVAL – 0] Usne-
sení bylo PŘIJATO

11. ZO schvaluje plnění rozpočtu k 31. 12. 
2016. 
[Výsledek hlasování: PRO - 13, PROTI - 0, 
ZDRŽEL SE - 0, NEHLASOVAL – 0] Usne-
sení bylo PŘIJATO

12. ZO schvaluje rozpočet obce Dolní 
Dobrouč na rok 2017.
[Výsledek hlasování: PRO - 13, PROTI - 0, 
ZDRŽEL SE - 0, NEHLASOVAL – 0]  
Usnesení bylo PŘIJATO

13. ZO schvaluje zapůjčení obrazů z  cyklu 
Křížová cesta Adolfa Lachmana, které jsou 
trvale umístěny v  kapli Nanebevzetí Panny 
Marie v  Lanšperku, Muzeu umění Olomouc, 
státní příspěvkové organizaci, Denisova čp. 47, 
771 11 Olomouc, a to na období od 1. 4. do 30. 
9. 2017, za předpokladu, že zapůjčené obrazy 
budou nahrazeny uměleckými díly ze sbírek 
Muzea umění Olomouc, státní příspěvkové 
organizace, a  zároveň Muzeum umění Olo-
mouc zajistí pojištění obrazů z cyklu Křížová 
cesta Adolfa Lachmana po dobu zápůjčky na 
své náklady.
[Výsledek hlasování: PRO - 13, PROTI - 0, 
ZDRŽEL SE - 0, NEHLASOVAL – 0] Usne-
sení bylo PŘIJATO

14. ZO v souladu s ustanovením § 84 odst. 
2, písm. l zákona č. 128/2000 Sb., o  obcích 
(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpi-
sů, odvolává Ladislava Langra na jeho vlastní 
žádost z funkce předsedy a člena osadního vý-
boru pro část obce Horní Dobrouč, a to ke dni 
28. 2. 2017. 
[Výsledek hlasování: PRO - 13, PROTI - 0, 
ZDRŽEL SE - 0, NEHLASOVAL – 0] Usne-
sení bylo PŘIJATO

Zapsala: Mgr. Dana Karešová

Verze upravená z důvodu dodržení přiměřenos-
ti rozsahu zveřejňovaných údajů podle záko-
na č. 101/2000 Sb., o  ochraně osobních údajů 
a o změně některých zákonů, ve znění pozděj-
ších předpisů. 

Usnesení
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Záznam o hlasování - 13. zasedání Zastupitelstva obce Dolní Dobrouč 
dne 22. února 2017 v hasičské zbrojnici v Dolní Dobrouči
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Upozornění

Instituce

Lanšperská křížová 
cesta v Olomouci

Křížová cesta z lanšperské kaple Nanebevzetí Panny Ma-
rie, jejímž autorem je současný umělec Adolf Lachman, 
byla zapůjčena do konce září letošního roku Muzeu umění 
Olomouc. Čtrnáctidílný komplet bude prezentovat svého 
autora Adolfa Lachmana na výstavě Fascinace skutečnos-
tí |  Hyperrealismus v  české malbě ve dnech 20. 4. – 10. 
9. 2017. Více informací o výstavě naleznete na webových 
stránkách Muzea umění Olomouc www. muo.cz.
Stěny kaple však nezůstanou do září prázdné. Po vzájemné 
dohodě byl Obci Dolní Dobrouč zapůjčen muzeem sou-
bor maleb na skle s církevní tematikou.

Kristýna Pražáková

Upozornění na platbu poplatků: 
• Poplatek za odpad na rok 2017 ve výši 540,- Kč je splatný do 31. 3. 2017. 
   Po tomto datu již nebudou sváženy popelnice bez známky pro rok 2017. 
• Poplatek ze psa na rok 2017 je splatný od 1. 1. 2017 do 30. 4. 2017

MATEŘSKÁ ŠKOLA VÁS ZVE 
K ZÁPISU DO MŠ NA 

ŠKOLNÍ ROK 2017 – 2018.
ZÁPIS PROBĚHNE V ÚTERÝ 9.5.2017 

V PAVILONU „B“ MATEŘSKÉ ŠKOLY OD 14,00 do 16,00 HODIN.

ZAPSANÉ BUDOU VŠECHNY DĚTI, KTERÉ DOVRŠÍ K 31.8.2017 TŘÍ LET.
DĚTI MLADŠÍ MOHOU TAKÉ PŘIJÍT K ZÁPISU, ALE DO MŠ NASTOUPÍ AŽ 
DOVRŠÍ TŘI ROKY.
V MATEŘSKÉ ŠKOLE NEBO NA STRÁNKÁCH ŠKOLY SI VYZVEDNĚTE
FORMULÁŘ - PŘIHLÁŠKA DÍTĚTE DO MŠ,
PŘIHLÁŠKA KE STRAVOVÁNÍ A S VYPLNĚNÝM PŘIJĎTE K ZÁPISU.
DOSTUPNÉ BUDOU OD POLOVINY DUBNA.

PRO PŘÍPAD NAPLNĚNÍ KAPACITY ŠKOLY STANOVILA ŘEDITELKA ŠKOLY
TATO KRITÉRIA PRO PŘIJÍMÁNÍ DĚTÍ:
DĚTI pětileté
DĚTI čtyřleté
DĚTI tříleté
DĚTI S TRVALÝM POBYTEM V OBCI DOLNÍ DOBROUČ
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Dotazník vedení školy a školské rady
V listopadu minulého roku jsme v rámci plnění úkolů, kterými nás pověřil zřizovatel školy a ve spolupráci se školskou radou požádali rodiče našich 
žáků o účast v dotazníkovém šetření. Tabulka níže uvádí výsledky tohoto průzkumu:
1. + 2. STUPEŇ – odevzdáno 87 dotazníků (ve škole 185 žáků ze 135 rodin)

        – 1.st.  – 2.st.   – 1. + 2.st.

1 2 3 4 ?

1

Jsem spokojen(a) s kvalitou 
vyučování ve škole, škola 
poskytuje mému dítěti dobrou 
úroveň vzdělání.

34,30% 58,60% 4,30% 0 2,90%
29,40% 58,80% 0 5,90% 5,90%

33,30% 58,60% 3,40% 1,10% 3,40%

2

Škola poskytuje mému dítěti 
dostatek příležitostí vzdělávat 
se podle jeho zájmů (volitelné 
předměty).

14,30% 35,70% 20,00% 2,90% 27,10%
29,40% 35,30% 29,40% 0 5,90%

17,20% 35,60% 21,80% 2,30% 23,00%

3
Na mé dítě jsou kladeny 
přiměřené požadavky na 
znalosti.

34,30% 58,60% 5,70% 0 1,40%
29,40% 41,20% 29,40% 0 0
33,30% 55,20% 10,30% 0 1,10%

V případě odpovědi 3 nebo 4: 
Požadavky jsou:

Vysoké Nízké
1.st. - 75% 2.st. - 25% 1.st. - 25% 2.st. - 75%

50,00% 50,00%

4 Škola podporuje u dětí spolu-
práci a vzájemnou úctu.

37,10% 38,60% 11,40% 0 12,90%
41,20% 23,50% 17,60% 11,80% 5,90%
37,90% 35,60% 12,60% 2,30% 11,50%

5
Doba, kterou tráví mé dítě 
pravidelnou domácí přípravou 
na vyučování, je příliš dlouhá.

5,70% 21,40% 44,30% 27,10% 1,40%
18,75% 18,75% 25,00% 18,75% 18,75%
8,10% 20,90% 40,70% 25,60% 4,70%

6
Školní řád a režim ve škole 
je správný, mé dítě ho nemá 
problém akceptovat.

78,60% 17,10% 0 0 4,30%
68,75% 25,00% 6,25% 0 0
76,70% 18,60% 1,20% 0 3,50%

7 Škola poskytuje bezpečné 
prostředí pro mé dítě.

62,90% 30,00% 5,70% 0 1,40%
70,60% 11,80% 17,60% 0 0
64,40% 26,40% 8,00% 0 1,10%

8 S dítětem často mluvím o dění 
ve škole.

74,30% 22,90% 2,90% 0 0
75,00% 18,75% 6,25% 0 0
74,40% 22,10% 3,50% 0 0

9
Mám možnost informovat 
se o úspěších i o problémech 
mého dítěte ve škole.

70,00% 25,70% 1,40% 1,40% 1,40%
82,40% 11,80% 0 5,90% 0
72,40% 23,00% 1,10% 2,30% 1,10%

10
Osobní konzultace s učiteli 
mi vyhovují více než klasické 
třídní schůzky.

38,60% 41,40% 8,60% 4,30% 7,10%
52,90% 29,40% 11,80% 5,90% 0
41,40% 39,10% 9,20% 4,60% 5,70%

11 Mám dobrý pocit z jednání 
s pracovníky školy.

40,00% 51,40% 4,30% 2,90% 1,40%
41,20% 41,20% 5,90% 5,90% 5,90%
40,20% 49,40% 4,60% 3,40% 2,30%

12 Mám možnost vyjádřit se 
k dění ve škole.

27,50% 40,60% 10,10% 4,30% 17,40%
62,50% 18,75% 12,50% 6,25% 0
34,10% 36,50% 10,60% 4,70% 14,10%

13 Známe webové stránky školy.
71,40% 17,10% 8,60% 0 2,90%
76,50% 5,90% 5,90% 5,90% 5,90%
72,40% 14,90% 8,00% 1,10% 3,40%

14

Uvítal(a) jsem zavedení bez-
stravenkového systému a bez-
hotovostní platbu stravného 
ve školní jídelně.

77,10% 11,40% 5,70% 1,40% 4,30%
82,40% 17,60% 0 0 0

78,20% 12,60% 4,60% 1,10% 3,40%

pokračování na str. 14
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15 Jsem spokojen(a) se školní 
jídelnou.

41,40% 40,00% 15,70% 0 2,90%
41,20% 41,20% 17,60% 0 0
41,40% 40,20% 16,10% 0 2,30%

16 Jsem spokojen(a) se školní 
družinou.

80,70% 17,50% 1,80% 0 0
85,70% 14,30% 0 0
81,70% 16,90% 1,40% 0 0

17
Mám dobrý pocit z toho, že 
moje dítě navštěvuje tuto 
školu.

29,00% 50,70% 7,20% 0 13,00%
43,75% 50,00% 0 6,25% 0
31,80% 50,60% 5,90% 1,20% 10,60%

           Zpracovala Mgr. Zdeňka Krejčová

1 – rozhodně souhlasím 
2 – spíš souhlasím
3 – spíš nesouhlasím
4 – rozhodně nesouhlasím
? – neumím posoudit

1. pololetí školního roku 2016 – 2017 v naší škole
ZŠ navštěvuje 184 žáků (82 dívek a  102 

chlapců, 17 žáků se speciálními vzdělávacími 
potřebami, z toho 6 žáků pracuje podle indivi-
duálního vzdělávacího plánu) a vyučuje je 16 
pedagogických pracovníků (15 žen a  1 muž). 
Škola má 10 tříd – 6 na I. stupni, 4 na II. stup-
ni, jsou otevřena tři oddělení školní družiny, ve 
kterých pracují tři vychovatelky. O naše hlado-
vá bříška se ve školní jídelně starají čtyři pra-
covnice a o bezproblémový chod školy pečuje 
pan školník a tři uklízečky. 

Kromě výuky povinných předmětů podle 
školního vzdělávacího programu pro základní 
vzdělávání Škola pro veselé a  pracovité žáky 
se naši žáci vyučují povinně volitelným před-
mětům (seminář přírodovědný, informatika 
a  konverzace v  anglickém jazyce), dále před-
mětům nepovinným (sborový zpěv, sportovní 
hry a náboženství) a mají možnost navštěvovat 
zájmové útvary (myslivecký a  výtvarný krou-
žek). Na konci 1. pololetí školního roku mělo 
109 žáků vyznamenání (59,2%), dalších 68 
žáků prospělo (37 %), 5 žáků neprospělo (2,7 
%) a 2 žáci nebyli hodnoceni. Pro zajímavost – 
na pololetních vysvědčeních se objevilo krás-
ných 1244 jedniček, 386 dvojek, 204 trojek, ale 
také 101 čtyřek a 11 pětek...

Školní rok jsme zahájili projektem Dny 
zdraví a zdravého životního stylu ve dnech 5. 
– 6. září. Každoroční dějepisné exkurze začaly 
20. 9. návštěvou Sýpky v Rokytnici v Orlických 
horách a  středověkého skanzenu Vila Nova 
v Uhřínově – 5. – 6. ročník, pokračovaly 22. 9., 
kdy se žáci 8. ročníku rozjeli do Kutné Hory, 
aby se seznámili s těžbou a zpracováním stří-
bra, a byly zakončeny 27. 9. – žáci 9. ročníku 
putovali po stopách atentátu na Heydricha 
v Praze. Žáci 5. a 7. ročníku se vydali do Ústí 
nad Orlicí na Den otevřených dveří v  tamní 
nemocnici. První sportovní akce, jíž se naše 
škola zúčastnila, se konala 8. 9. v  Letohradu 
pod názvem Běháme pro radost. Na 26. 9. si 
paní učitelka Vávrová pozvala rodiče prvňáčků 
na první třídní schůzku.

V úterý 4. října si čtyři dívky z devítky pro-
hlédly prostory České televize v  Praze a  žáci 

7. – 9. ročníku v rámci Dne otevřených dveří 
ÚSP Žampach. Žáci 9. ročníku byli 5. 10. po-
zváni na návštěvu Střední školy automobilní 
v Ústí nad Orlicí. 10. října k nám do školy při-
jel pan režisér Podolský, nejprve žákům 3. – 7. 
ročníku vyprávěl o animovaném filmu, poté 8. 
a 9. třídě o filmových žánrech. Dne 12. 10. pro-
běhla sbírka Bílá pastelka v režii deváťáků jak 
ve škole, tak i v obci a ve stejný den 8. a 9. třída 
soutěžila – Přírodovědný klokan. Jako každý 
rok se 13. 10. uskutečnila burza středních škol, 
na niž se vydali naši letošní vycházející žáci. Je-
jich rodičům byla určena schůzka, kterou pro 
ně zorganizovala výchovná poradkyně paní 
učitelka Vacková 24. 10. a na kterou se dosta-
vili zástupci několika středních škol. Poslední 
říjnovou akcí byla 25. 10. přednáška tiskové 
mluvčí Policie ČR v Ústí nad Orlicí s názvem 
Protidrogová prevence pro 6. – 9. ročník.

Z Orlického deníku přijeli 1. 11. fotografo-
vat 1. ročník do své přílohy věnované letošním 
prvňáčkům z našeho kraje. Na exkurzi do mu-
zea a knihovny v Ústí nad Orlicí se 3. 11. vy-
pravila 5. a 6. třída. Žáci 6. – 8. ročníku zhlédli 

7. 10. v Ústí nad Orlicí program Planeta Země, 
letos o Filipínách. 10. listopadu se opět po roce 
dostavila výtvarnice z Litomyšle, aby se zájem-
ci vyráběla šperky. Na první letošní divadelní 
představení uskutečněné 11. 11. jsme si pozvali 
ZŠ z Dolní Čermné. Důvodem byl požadavek 
herců na vyšší počet diváků, neboť představení 
s  názvem Don Quijote de la Ancha – scénář 
Bolka Polívky – hráli v rámci projektu spolu-
financovaného EU. Pro žáky 8. a 9. třídy jsme 
zorganizovali školní kola olympiád – dějepisná 
proběhla 14. 11., z českého jazyka o měsíc poz-
ději. V úterý 15. 11. jsme se jako každoročně 
zapojili do projektu Příběhy bezpráví – Jeden 
svět na školách . Tentokrát se osmáci a devá-
ťáci seznámili s poválečnou emigrací a důvody 
odchodu našich občanů. 16. 11. k nám opět za-
vítal pan Kadlec s projektem Etika mezi světy. 
Žáci 9. třídy měli na programu hrdinství a byli 
velmi spokojeni. Třídní schůzky se konaly 
v úterý 22. 11. na budově 183 a ve čtvrtek 24. 
11. na velké škole. Žáci 8. ročníku se 23. 11. zú-
častnili Technohrátek v Žamberku. V pátek 25. 
11. zahájili žáci 3. a  4. třídy plavecký výcvik, 
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skončil 27. 1. 2017. Jmenovaný pátek 25. 11. 
byl trochu náročnější, protože deváťáci zdobili 
budovu obecního úřadu, pěvecký sbor účin-
koval při rozsvícení vánočního stromu a starší 
žákyně prodávaly výrobky zhotovené žáky naší 
školy na jarmarku. Sportovci 29. 11. repre-
zentovali školu v  okrskových kolech florbalu 
– starší žákyně se v Lanškrouně umístily na 3. 
místě, starší žáci v Libchavách skončili čtvrtí. 

V prosinci - konkrétně druhého - přijel ještě 
jednou pan Kadlec s pořadem pro 6. a 7. třídu. 
Mikulášského dne 5. 12. se tradičně ujali devá-
ťáci. Na I. stupni zorganizovaly paní učitelky 
projekt Předvánoční čtení. V  krajském kole 
soutěže Mladý chemik v Pardubicích zastupo-
vali školu tři žáci 9. ročníku 13. 12., ve stejný 
den se 9. třída zapojila do projektu Hrou proti 
AIDS, kterou organizuje Střední zdravotnická 
škola Ústí nad Orlicí, a 5. a 8. třída si poslechly 
koncert ZUŠ v Letohradu. Žáci I. stupně byli 
pozváni 14. 12. na představení Taneční školič-
ky. Poslední školní den před vánočními svát-
ky jsme zahájili v Rychtě hudebním pořadem 
Slyšte, slyšte aneb co se stalo v Betlémě. Ve ško-
le jsme pokračovali prvním ročníkem (snad 
novou tradicí?) tzv. Zpíváním na schodech, při 
němž si žáci 4. a  5. třídy a  žáci II. stupně za 
doprovodu kytary společně zazpívali koledy, 
potom následovaly třídní besídky.

Leden byl ve znamení testování našich žáků 
5. a 9. ročníku ve znalostech českého a anglic-
kého jazyka a matematiky - Kalibro. Chování 

Komenský a my 
Také v letošním školním roce jsme se zapo-
jili do soutěže Komenský a my, organizuje 
ji ZŠ Brandýs nad Orlicí. Loni se se svou 
literární prací Jitka Matyášová probojovala 
do finále, věříme, že její letošní práce opět 
obstojí. Posuďte sami …

vedení školy

a školní práci rozebírala dvakrát s psycholož-
kami Pedagogicko-psychologické poradny 
Ústí nad Orlicí 6. třída v  tzv. Vrstevnickém 
programu I  a  II. Na okresní kolo Dějepisné 
olympiády se 16. 1. vydala jen Jitka Matyášová, 
9. tř., protože její spolužačka Veronika Zytová 
onemocněla. Pro 4. – 6. třídu byl v tentýž den 
připraven pořad o Karlu IV. a poslední akcí I. 
pololetí se stala Přehlídka strojírenských firem 
v Ústí nad Orlicí 24. 1. pro osmáky.

vedení školy

Můj volný čas 
Lednový vítr není ani trochu příjemný, po-

myslím si, už aby bylo jaro. Mírně se předklo-
ním, abych zabránila střetu ledového větru 
s  mým obličejem. Pohled mi padne na moje 
pohybující se nohy. Ty tři kilometry je už trochu 
zmohly, přesto se však poslušně míhají dál. Ne-
bojte holky, už jen pár set metrů a bude otočka.

Konečně přibíhám k našemu domu, obřadně 
se ho dotknu dlaní a tím pomyslně dokončuji 
svůj okruh. Vyndávám z  kapsy ten kus ledu, 
který se nazývá mobil, a vypínám aplikaci nike 
run. Když se dívám na své dnešní ,,skóre“ , tro-
chu se zamračím. Ale co, je po zimě. A hned si 
taky vzpomenu na ty hromady cukroví a  jíd-
la… To zkrátka nemohu počítat s tím, že budu 
ve stejné kondici jako na začátku léta.

Po protažení a mých všemožných rituálech 
si konečně sedám k notebooku. Kouknu, jestli 
mi někdo nenapsal, ale vyskakuje na mě pou-
ze chat naší třídy. Po přečtení nejméně deseti 
zpráv typu ,,jáj ta škola je tak otravná“ se ko-
nečně dostávám k  jádru věci. Spolužačka tu 
zjistila, že je o  dva úkoly víc, než si myslela, 
a strašně se rozčiluje : jak na to nemá čas (za 
tu dobu, co napsala tu hromadu zpráv, by to 
podle mě stihla dvakrát), jak to nechápe, jak 
je to děsný, a  tak podobně. A moji spolužáci, 
kteří evidentně nemají nic lepšího na práci, 
jí v  tom jen přizvukují. Protáčím oči v  sloup 
a otráveně zavírám notebook. To je tak typický.

Já osobně mám čtyři kroužky týdně, brigá-
du, dlouhou školu – spoustu učení, ale i  tak 
myslím, že mám dostatek volného času. Při 
tom všem stihnu přečíst průměrně knížku týd-
ně, chodím pravidelně venčit svého psíka (teď 
mě nejspíše chápou jen majitelé psů, protože 
přiznejme si, taková jedna procházka s vaším 
miláčkem se velmi často protáhne) a  téměř 
každý den chodím běhat.

A právě proto mě nejvíc dostávají ti spolu-
žáci, kteří chodí z  domu do školy a  ze školy 
domů, nemají kroužky, nechodí ven a prostě si 
jen tak dřepěj doma a den co den ,,krákaj“, jak 
mají na úkoly málo času, jak se nevyspali, pro-
tože byli do noci vzhůru (pochybuji, že kvůli 
učení), a tak podobně. Ale takových lidí znám 
spoustu - a nejen mých spolužáků. To jsou lidé 
nevážící si svého volného času. Lidé líní. Lidé 
věnující svůj veškerý volný čas internetu a te-
levizi...

Co je tohle za život? Jaké dětství tyto děti 
mají? Kde mají zážitky? Baví je to vůbec..., 
nebo už je to pro ně jen každodenní zaběhnutá 
rutina?

Dnes jsme se vrátili z  víkendu na horách, 
byli jsme ,,ubytováni“ na dřívější faře (ale je 
předělaná a opravdu krásná). My jsme bydleli 
v přízemí, ale kuchyně byla až v prvním patře. 
Kdykoli jsem šla nahoru, například udělat pop 
corn, vždy jsem míjela jeden pokoj, v  němž 

měli častokrát otevřené dveře. Byli jsme tam 
tři dny a  já kolem toho pokoje prošla xkrát. 
A pokaždé viděla to samé. Malý kluk, tak zhru-
ba devítiletý, seděl na posteli a hrál na tabletu, 
byl do toho tak zabraný, že když na něj někdo 
volal, vůbec si toho nevšímal. V jakoukoli den-
ní dobu pro něj existoval jen tablet. Proč tedy 
jezdil na hory? Je sice super vzít děti ,,na hory“, 
ale taky by třeba rodiče mohli vymyslet nějaký 
program.… Co si ten kluk z pobytu bude asi 
pamatovat? To, že dvě hodiny denně lyžoval 
(protože děti nevydrží lyžovat celý den), nebo 
to, že ani nevnímal, co jedl, protože pořád hrál 
na tabletu? Podle mého si bude pamatovat 
hlavně to, že když šli lyžovat, musel odložit 
tablet (a  podle toho, co jsem z  chodby slyše-
la za výlevy vzteku, to nejspíš bude dost silná 
vzpomínka).

Tohle úplně nebylo k  tématu, ale vlastně, 
když to dítě se nedokáže samo bavit, jak potom 
má chtít mít volný čas? Dělat něco bez elektro-
niky? Bavit se? Když už odmala je na tom tak 
závislé a když už teď mají jeho rodiče problém 
ho alespoň na pár hodin od toho odtrhnout, co 
teprve až bude straší?

Myslím, že je to všechno hlavně tím, že rodi-
če si prostě s dětmi nechtějí hrát…, jsou třeba 
unavení z práce ….. chtějí dítě alespoň na chví-
li zabavit..… tablet je zabaví… na dlouho.… až 
na moc dlouho..
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Já osobně mám notebook i mobil, máme doma 
samozřejmě televizi a počítač, ale moji rodiče 
mi ukázali svět bez toho všeho, jsou to totiž 
právě ti rodiče, kteří nepotřebují dítě rychle 
zabavit. Hráli si s  námi, chodili jsme do pří-
rody a  vůbec nám nevadilo, že nemusíme 
koukat na nějaké nudné pohádky. Od útlého 
dětství velmi ráda trávím prázdniny u babičky 
na venkově, dodnes jezdím na tábor do příro-
dy a trávím hodně času venku.… je to vlastně 
celé celkem paradox. Můj tatínek je totiž PC 

specialista, proto už odmala mám všechny ty 
možnosti a vymoženosti, ale rodiče nás prostě 
naučili, že život strávený u počítače a na inter-
netu není ten správný život...
Nemyslím si, že je něco špatného na tom po-
užívat notebooky, počítače a mobily, jsou pře-
ce v mnoha ohledech potřebné. Já sama mám 
také dny, kdy jsem prostě unavená a nechce se 
mi nic dělat.… ale tyhle dny by neměly převa-
žovat nad těmi dny aktivními. Když se někoho 
zeptám, proč třeba hraje počítačové hry, řekne 

mi, že se tím odreagovává, vyčistí si hlavu. 
Neříkám jim, ať to nehrají, ať jdou raději ven. 
K ničemu by to nebylo. Ale já sama tak konám. 
Jsem vyčerpaná ze školy? Jdu si zaběhat. Jsem 
ve stresu? Jdu si zaběhat.
Tohle všechno je zkrátka věc názoru, ale také 
věc výchovy.
Já osobně se domnívám, že každý může mít 
tolik volného času, kolik jenom chce, stačí vy-
pnout internet a začít žít. 

Jitka Matyášová

Tříkrálová sbírka
Také u nás v Dolní Dobrouči se konala Tříkrálová 
sbírka. Díky všem dárcům, kteří koledníkům ote-
vřeli a  přispěli do kasiček. Do mrazu a  sněhu se 
vydalo 20 skupinek koledníků. Všem koledníkům 
patří veliký dík za ochotu a nadšení, se kterým roz-
dávali novoroční tříkrálové pozdravení. Podařilo se 

dokonce potěšit část lidí v  Horní Dobrouči, kde již několik let Tři 
krále neviděli.
Vykoledovaná částka byla opět o něco vyšší než v předchozích letech 
- 86 829 Kč (z toho 3 224 Kč v Horní Dobrouči a 5 580 Kč v Lanšper-
ku). Marie Skalická
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Spolky

Již více než 10 let provozuje místní organiza-
ce Českého červeného kříže mateřské centrum 
„U Krtečka“ – nejprve v prostorách školky, poté 
školy a nakonec našlo útočiště v D-centru, kde 
je pro děti zařízená a vybavená místnost.

Každou středu od 8 do 11 hodin se zde schá-
zejí maminky se svými nejmenšími. Setkání 
jsou vítaným zpestřením mnohdy jednotvárné 
dřiny na mateřské dovolené, příležitostí k po-
povídání a  výměně zkušeností, v  neposlední 
řadě místem, kde lze poznat nové známé, což 
ocení zejména ty, které jsou v Dobrouči teprve 
krátce.

Děti zde mají příležitost setkat se s  vrstev-
níky a  zvykat si na kolektiv – trénují tu so-
ciální dovednosti jako půjčit hračku, ustou-
pit,  pozdravit, poprosit atd. První hračkou, 

která děti zpravidla zaujme, je velký bazén 
s míčky a skluzavkou, dále zde na ně čeká vy-
bavená dětská kuchyňka, jezdící autíčka a mo-
torky a mnoho dalšího. 

Do září minulého roku se o centrum stara-
la Maruška Křivohlávková. Zajišťovala běžný 
provoz i organizaci předvánočního tvoření vý-
robků pro adventní trhy a další aktivity (maš-
karní karneval, lampionový průvod). Marušce 
náleží veliký dík za laskavý přístup a obětavou 
práci.

Nyní se začínají psát další kapitoly dějin 
“Krtečka“ – nezbývá než popřát ochotné spo-
lupracovnice, mnoho sil a trpělivosti.

Informace o provozu poskytne Luďka Řehá-
ková, tel. č. 728 578 098.

 Jana Štěchová

Mateřské centrum „U Krtečka“

50. Hry bez katastru
V  sobotu 18. února 2017 se v  Litomyšli pod 
Primátorskou hrází konaly již 50. Hry bez ka-
tastru. Družstvo Dolní Dobrouče (tentokrát 
ve složení Pavla, Veronika, Lukáš, Bohouš 
a Ondra) se tohoto sportovně – recesního klá-
ní účastní pravidelně již od jeho vzniku, tedy 
od roku 1992. Změřit síly v netradičních disci-
plínách se sjeli borci z 24 obcí či měst, přede-
vším z okresů Ústí nad Orlicí a Svitavy.
Atmosféra HBK byla již od rána skvělá, i když 
počasí se k  nám nechovalo zrovna mateřsky. 
Zahájení 50. HBK bylo opravdu slavnostní. 
Zúčastnil se ho i  Bedřich Smetana (hořící-
mi houslemi zapálil HBKoheň) a  Magdalena 
Dobromila Rettigová (v  doprovodu kolegyně 
oblečené do litomyšlského kroje vítala soutě-
žící chlebem a solí).
V základní části absolvovala družstva pět ne-
tradičních disciplín (ve dvou se nám podařilo 
zvítězit). O  vítězích se rozhodovalo ve finále, 
do kterého postoupilo 12 nejlepších družstev. 
Naši borci si vedli velmi dobře, neboť do finá-
le nastupovali z  děleného 4.-5. místa a  svým 

výkonem ve třech finálových disciplínách 
potvrdili své umístění těsně pod bednou – 
skončili na 4. místě. Vítězem se stalo družstvo 
z Březin, druzí skončili soutěžící z Mandlu, třetí 
Kunčice.
Všichni „bláznící dospěláci“ již po pa-
desáté dokázali, že jsou ve světě srandy, 
recese a pohody jako doma a že se za své 
dovádění nestydí, naopak ho považují 
za výbornou a v dnešní době tolik po-
třebnou relaxaci. Dobroučské družstvo 
se jako jediné zúčastnilo všech 50 HBK, 
prošlo nástrahami 387 disciplín, z toho 
jich 51 vyhrálo. Šestkrát jsme soutěžící 
družstva přivítali jako pořádající obec 
u nás v Dobrouči. Za dobu bezmála 25 
let se pro nás HBK staly fenoménem, 
který si nás svým nevtíravým způsobem 
podmanil. Proto rozumíme slovům ge-
nerálního rozhodčího, že „HBK je tře-
ba hýčkat, vážit si jich, mazlit se s nimi, 
starat se o ně a vůbec všemožně je ne-
přetržitě dotvářet a podporovat. Všemi 

prostředky, vždycky a všude.“ Děkujeme všem 
za padesát nezapomenutelných dnů a přejeme 
si nejméně tolik her dalších. Na světě je krásně 
a s HBK zvláště!

SHŠ Lucrezia

Karneval na ledě
V sobotu 14. ledna se na dolním hřišti na 
Šejvě konal „Karneval na ledě“. Na ledové 
ploše vládla celé odpoledne pohoda a dobrá 
nálada, i když počasí nebylo zrovna ideální 
– sluníčko naše letošní rejdění na ledě ne-
navštívilo. Nástrahami připravených hrátek 
prošli všichni zúčastnění se ctí. Některé 
masky s  již téměř dokonalou bruslařskou 
grácií, jiné opatrným stylem začátečníků...
Letošní zima nám umožnila užívat si le-
dovou plochu déle než měsíc. Odpoledne 
bruslařský potěr, navečer hokejisté. Děku-
jeme všem, kteří se podíleli na vytvoření 
i údržbě ledu!

SHŠ Lucrezia
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Sport

Vojta Mlynář - atlet s velkým srdcem a bojovností
Mladý Dobroučák Vojta Mlynář (r.1998) 

je členem atletického oddílu TJ Jiskra Ústí 
nad Orlicí, svěřenec trenéra Ing. Jana Vencla 
z Vencl týmu Ústí nad Orlicí.

Ve  48. ročníku  ankety Nejúspěšnější spor-
tovec okresu Ústí nad Orlicí za rok 2016, kde 
byli odměněni nejlepší sportovci regionu, mezi 
nimiž nechybí olympionici, mistři ČR, Evropy 
i  světa, obsadil Vojta Mlynář v  kategorii jed-
notlivců dorostu a  juniorů krásné třetí místo, 
a to mj. za loňský titul mistra České republiky 
mužů do 22 let na dráze, kde vybojoval zlatou 
medaili v  jeho oblíbené disciplíně na 800 m. 
Následně byl v  kulturním domě v  Pardubi-
cích vyhlášen, v kategorii jednotlivci mládež, 
nejúspěšnějším sportovcem Pardubického 
kraje za rok 2016.

Letošní halová sezóna Vojtovi začala skvěle. 
Z halového mistrovství České republiky junio-
rů, které se konalo dne 18.2.2017 ve vítkovické 
hale v  Ostravě, si přivezl dvě zlaté medaile - 
z trati 800 m v čase 1:52,51(na této trati je těž-
ko k poražení) a druhé zlato umocnil v běhu 
na 1500 m s časem 4:04,04. 

A to není všemu konec. O týden později na 
halovém mistrovství České republiky mužů 
(dospělých), které se konalo ve dnech 25.-26. 2. 
2017 ve víceúčelové hale v pražské Stromovce, 
se na trati 800 m stal vicemistrem České re-
publiky se skvělým časem 1:50,42.

Výkony Vojty s  ohledem k  jeho věku ( 19 
let), studiu na letohradském gymnáziu a  tré-
ninkovým možnostem (oproti jeho soupeřům 
z velkých oddílů) jsou obdivuhodné.

Starosta obce přijal ve středu 1. 3. 2017 Vojtu 
na radnici v Dolní Dobrouči, kde mu pogra-
tuloval k  jeho sportovním úspěchům, popřál 
hlavně pevné zdraví, štěstí a další skvělé výko-
ny.

Držíme Vojtovi palce a  těšíme se na jeho 
další úspěchy. - red. -

O Vojtovi se psalo také v těchto mediích

Zdroj: http://orlicky.denik.cz/ostatni_region/
tri-tituly-sest-medaili-ustecti-atleti-zazari-
li-20170228.html

Tři tituly, šest medailí. 
Ústečtí atleti zazářili

Ústí nad Orlicí – Se skvělou formou odjížděli 
ústečtí juniorští atleti do ostravské haly, kde se 
konalo halové mistrovství republiky.
A  co měli natrénováno, naplno prokázali. 
Vrcholu zimní sezony se zúčastnilo celkem 
655  atletů ze 103  oddílů. Mezi nimi i  sedm 
reprezentantů Jiskry Ústí nad Orlicí. Vedli si 
na jedničku. Po skončení se mistrovství stalo 
z historického hlediska medailově nejpovede-
nější. Závodníci si odvezli šest cenných kovů, 
z toho třikrát se radovali z titulu.
Jedním z  hlavních aspirantů na zlatou me-
daili byl bezpochyby Vojtěch Mlynář. Ústec-
ký půlkař je těžko k poražení a nic se na tom 
nezměnilo ani v  mistrovském běhu. Navíc 
cílovou fotobuňku proběhl ve skvělém čase 
1:52,51.  Nebyl to jediný jeho start. O  dvě 
hodiny později se postavil na start běhu na 
1500 metrů a proměnil své ostravské účinko-
vání ve druhé zlato. Zvítězil časem 4:04,04.

Zdroj: Mladá fronta DNES
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Inzerce
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Prodám stavební pozemek 
v Dolní Dobrouči,

velikost 1300 m2, 
inženýrské sítě jsou na okraji pozemku.

Cena: 440 000 Kč
Telefon: 776 105 775

Pěvecký sbor Č. A. S. vás zve na jarní koncert 

„S písní kolem světa“ 
který se koná v sobotu dne 22. dubna 2017 
od 19 hod v sále Rychty v Dolní Dobrouči.

Hostinec na podhradí v Lanšperku vás zve na 

ZELENÉ PIVO 
Zelený čtvrtek 13. dubna 2017 od 18.00 hodin. 

Přijďte ochutnat velikonoční speciální pivo. 
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• dětské atrakce a soutěže

• prezentace legendární stavebnice 
Merkur a technického centra Vida

• soutěž pro všechny návštěvníky

DEN OTEVŘENÝCH DVEŘÍ s programem pro děti

Rieter CZ s.r.o. vás zve na 

Na co se kromě prohlídky � rmy můžete těšit?

Vystoupí  Petr Bende & Band  (11 - 12 hod)
Dětská kapela Pískomil se vrací (9:30 - 10:30 hod)

Občerstvení zajištěno po celý den. Přijďte nás navštívit. Rádi vás uvidíme.

Kde?  Moravská 519, Ústí nad Orlicí

Kdy? 13. 5. 2017, od 9 do 14 hodin

(11 - 12 hod)

• další hudební program

• oběd zdarma
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Životní jubilea oslavili
Od posledního vydání novin se narodily tyto děti: 
 Eliáš Maixner
 Filip Švercl
 Tereza Křivohlávková
 Lukáš Řehák
 Helena Navrátilová
 Tadeáš Gabris
 Vendula Kalousková
 Matyáš Jansa
 Nikola Čipčalová
 Veronika Mikulová 
 Tobiáš Skalický

Rozloučili jsme se:
 s paní  Růženou Kacálkovou
  Růženou Zatřepálkovou 
  Pavlínou Hartlovou
 s panem  Vladimírem Markem
 

První občánek
 První občánek obce Dolní Dobrouč se jmenuje Matyáš Jansa 
 a narodil se dne 3. ledna 2017 rodičům Lence a Luďkovi Jansovým.

Věk, případně část obce místa trvalého pobytu 
uvádíme jen v  případě, že do uzávěrky novin 
máme písemný souhlas jubilantů. Děkujeme za 
pochopení.

70 let Jiří Krejsa, DD
 Jiří Mikyska, DD 
 Vladislav Šouba, DD 
 Oldřich Moravec, DD 
 
75 let Jan Vančura, LA
 Jiřina Plívová, DD 

80 let Jan Mikula, DD 
 
85 let Libuše Nyklesová, LA 

92 let  Věra Píčová, DD
 Dalibor Knejfl, DD


